

## **CI Capital and Arab African International Leasing Successfully Conclude Securitized Bond Issuance with a total value of EGP 804 Mn**

*Cairo, November 11<sup>th</sup>, 2025*

CI Capital (CICH.CA), the leading diversified financial services group, and Arab African International Leasing announced today the successful conclusion of a securitized bond issuance worth a total of EGP 804 million for Capital for Securitization, in which Arab African International Leasing Company (AAIL) is the originator and assignor of the portfolio.

The issuance of Arab African International Leasing Company (AAIL) comes in 3 tranches: The first tranche, valued at EGP 423 Mn with a tenor of 25 months, received AA+ rating from Middle East Ratings and Investor Services (MERIS). The second tranche, valued at EGP 299 Mn with a tenor of 37 months, was rated AA, while the third tranche, valued at EGP 82 million with a 44-month tenor, received a rating of A.

Amr Helal, CEO of the Investment Bank (Sell-Side) at CI Capital, emphasized that the successful completion of the securitized bond issuance for Arab African International Leasing Company (AAIL), marks another milestone in CI Capital's efforts to expand access to diversified financing solutions and to reach new client segments. This achievement underscores CI Capital's ability to execute consecutive transactions successfully, further strengthening its leadership in the debt capital markets and reaffirming the confidence of corporates in partnering with CI Capital. Additionally, Helal commended the exceptional efforts of CI Capital's Debt Capital Markets team and all parties involved in the success of the issuance.

Mohamed Abbas, Head of the Debt Capital Markets at CI Capital, stated that the successful completion of the issuance for Arab African International Leasing Company (AAIL), marks the first collaboration between CI Capital and AAIL, as well as AAIL's first securitization issuance. Abbas emphasized that this issuance reflects the continued confidence of leading leasing companies in utilizing debt capital market instruments as a key financing tool. He further highlighted the strong investor appetite for the issuance, with coverage reaching 205%, which reflects CI Capital's ability to access a wide base of investors through its leading position in the market, in addition to the solid performance of AAIL's portfolios.

Mowafak Gamea, CEO and Managing Director of Arab African International Leasing Company (AAIL), commented that the issuance represents an important strategic move in the company's plan to diversify its funding sources and support its expansion plans in the leasing market. He added it also marks the company's first securitization and its first collaboration with CI Capital. The issuance was fully covered by five of the largest banks, underscoring the strong confidence of both banks and investors alike in AAIL's strength and outstanding performance.

CI Capital acted as the Sole Financial Advisor, Issuance Manager, Bookrunner and Lead Arranger, while Baker Tilly as the issuance's auditor, and Barakat, Maher & Partners in association with Clyde & Co as the legal advisor.

## سي آي كابيتال وشركة العربي الأفريقي الدولي للتأجير التمويلي يعلنان عن إتمام إصدار سندات توريق بقيمة إجمالية 804 مليون جنيه مصري

القاهرة في 11 نوفمبر 2025:

أعلنت اليوم شركة سي آي كابيتال (CICH.CA) المجموعة الرائدة في الخدمات المالية المتنوعة، وشركة العربي الأفريقي الدولي للتأجير التمويلي ش.م.م عن إتمام صفقة إصدار سندات توريق بقيمة إجمالية 804 مليون جنيه مصري لصالح شركة كابيتال للتوريق، حيث كانت شركة العربي الأفريقي الدولي للتأجير التمويلي ش.م.م محيل ومنشئ المحفظة.

يأتي إصدار شركة العربي الأفريقي الدولي للتأجير التمويلي ش.م.م على ثلاث شرائح: الشريحة الأولى بقيمة 423 مليون جنيه مصري وبمدة استحقاق 25 شهراً، وحصلت على تصنيف ائتماني AA+ من شركة الشرق الأوسط للتصنيف الائتماني وخدمة المستثمرين (ميريس). أما الشريحة الثانية، فقد بلغت قيمتها 299 مليون جنيه مصري وبمدة استحقاق 37 شهراً، وحصلت على تصنيف ائتماني AA. بينما جاءت الشريحة الثالثة بقيمة 82 مليون جنيه مصري وبمدة استحقاق 44 شهراً، وحصلت على تصنيف ائتماني A.

وفي هذا السياق قال عمرو هلال، الرئيس التنفيذي لبنك الاستثمار (Sell-Side) بشركة سي آي كابيتال، إن إتمام الإصدار الجديد لسندات التوريق الخاصة بشركة العربي الأفريقي الدولي للتأجير التمويلي ش.م.م، يمثل إنجازاً آخر في جهود سي آي كابيتال لتوسيع نطاق خدماتها التمويلية والوصول إلى شرائح جديدة من العملاء، ويعكس هذا الإصدار قدرة الشركة على تنفيذ إصدارات متتالية بنجاح، مما يعزز مكانتها الرائدة في أسواق الدين ويؤكد ثقة الشركات في التعاون، مشيداً بالجهود الكبيرة التي بذلها فريق أسواق الدين بشركة سي آي كابيتال وكافة الأطراف المشاركة في نجاح هذا الإصدار.

ومن جانبه، صرح محمد عباس، رئيس قطاع أسواق الدين بشركة سي آي كابيتال، بأن الشركة نجحت في إتمام إصدار لصالح شركة العربي الأفريقي الدولي للتأجير التمويلي ش.م.م، موضحاً أن هذا الإصدار يمثل أول تعاون بين سي آي كابيتال وشركة العربي الأفريقي الدولي للتأجير التمويلي، كما يُعد أول إصدار توريق تقوم به الشركة، وأن هذا الإصدار يعكس الثقة المستمرة لشركات التأجير التمويلي الرائدة في الاستفادة من أدوات سوق الدين كحل تمويلي رئيسي.

وأكد عباس، أن الإقبال القوي من المستثمرين على الإصدار، الذي بلغ نسبة تغطية بلغت 205%، يعكس قدرة سي آي كابيتال على الوصول إلى قاعدة واسعة من المستثمرين بفضل مكانتها الرائدة في السوق، والأداء القوي لمحافظ شركة العربي الأفريقي الدولي للتأجير التمويلي ش.م.م.

ووصف موفق جامع، الرئيس التنفيذي والعضو المنتدب لشركة العربي الأفريقي الدولي للتأجير التمويلي ش.م.م، إصدار الشركة الأخير بأنه خطوة استراتيجية مهمة في مسيرة الشركة نحو تنويع مصادر التمويل ودعم الخطط التوسعية في سوق التأجير التمويلي.

وأضاف موفق جامع، أن هذا الإصدار يُعد أول إصدار توريق للشركة وأول تعاون بينها وبين سي آي كابيتال، مشيراً إلى أن الإصدار، الذي تم تغطيته بالكامل من قبل خمسة من أكبر البنوك، يعكس الثقة الكبيرة من البنوك والمستثمرين وبيز قوة الشركة وأدائها المتميز.

يذكر أن شركة سي آي كابيتال قامت في هذا الإصدار بدور المستشار المالي والمرتب والمروج ومدير الإصدار، بينما قام مكتب بيكر تيلي بدور المراجع المالي، وقام مكتب بركات وماهر وشركاؤهما بالشراكة مع كلايد أند كو بدور المستشار القانوني للإصدار.